
We are ResMira, a young modern metal band from Koblenz (Germany) and formed this band in May 

2021. Our music is just extraordinary, and we combine classic heavy metal, progressive metal, 

electronic rock and metalcore to a supernova of groovy metal. And that is, what we are: something 

new, you never heard before.  

If you musically are into variable voices, groovy guitar and bass riff work plus outstanding melodies, 

combined with asskicking drums and want to experience to meaningful lyrics you definitely should 

listen to our music.  

About us:  

We are four musicians (Robin, 28 : Drums | Nicky, 24 : Guitar | Paulina, 24 : Bass | Pit, 24 : Vocals), of 

whom each has been making music for over 10 years. Together we have many band, stage and 

record experiences. Since June 2021, we home-record songs for our first album and our first single 

'From Gods to Monsters' is available on YouTube (https://youtu.be/b9LZS3-DybI) and Bandcamp (link 

will be added soon). 

You are interested in our band and music? Contact and follow us here or at YouTube, Instagram or 

Facebook for updates. 

__________________________________________________________________________________ 

Wir sind ResMira, eine junge, moderne Metalband aus Koblenz (Deutschland) und haben uns im Mai 

2021 gegründet. Unsere Musik ist einfach außergewöhnlich, denn wir kombinieren klassischen Heavy 

Metal, Progressive Metal, elektronischen Rock und Metalcore zu einer Supernova aus groovigem 

Metal. Und das ist, was wir sind: etwas Neues, das du noch nie gehört hast.  

Wenn du musikalisch auf vielseitigen Gesang, groovige Gitarren- und Bassriffs und herausragende 

Melodien kombiniert mit brutalen Drums stehst und du aussagekräftige Texte erleben willst, solltest 

du dir unsere Musik unbedingt anhören.  

Über uns:  

Wir sind vier Musiker (Robin, 28 : Schlagzeug | Nicky, 24 : Gitarre | Paulina, 24 : Bass | Pit, 24 : 

Gesang), von denen jeder schon seit über 10 Jahren Musik macht. Zusammen haben wir viel Band-, 

Bühnen- und Recordingerfahrungen. Seit Juni 2021 nehmen wir im Homestudio Songs für unser 

erstes Album auf und unsere erste Single 'From Gods to Monsters' ist auf YouTube 

(https://youtu.be/b9LZS3-DybI) und Bandcamp (Link wird bald hinzugefügt) verfügbar. 

Ihr seid an unserer Band und Musik interessiert? Kontaktiert und folgt uns hier oder auf YouTube, 

Instagram oder Facebook für Updates. 

 

 

https://youtu.be/b9LZS3-DybI

